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متن پرسش

به نام خدا-با عرض سلام و خسته نباشید خدمت شما استاد عزیز-استاد شما میفرماد باید همه

توفیقات را از خداوند بدانیم و برسیم به اینکه خودمان هیچکاره هستیم و هرچه توفیق است از جانب

خداست.خواستم بپرسم اختیار انسان چه میشود؟مگر انسان با اختیارخود این توفیقات را کسب

نمیکند؟پس خود انسان باعث جلب توفیقات الهی میشود.چگونه میتوان همه توفیقات را ازخدا دید

در حالیکه خود انسان نیز در این میان موثر است؟خدا خیرتان دهد

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: در هرحال توفیق از طرف خدا شروع میشود حال اگر بنده با اختیار خود

توانسته باشد خود را از آلودگیها حفظ کند آن توفیقات را اخذ میکند و این زمینهی اَخذ توفیقات

برتر میشود. به همین جهت حضرت سجاد«علیهالسلام» میفرمایند: خداوندا! برای هر شکری که

میکنم باید شکر کنم زیرا توفیق توجه به این شکر را نیز تو خودت دادی. موفق باشید


